
Protokollsanteckning till ärende 81 ”remiss Hållbarhetsmål 2024-2040” 
vid kultur- och fritidsnämndens möte den 11 oktober 2023 
 
 
 
Undertecknade partier anser underlaget för Hållbarhetsmål är mycket bra och 
lägger en god grund för det fortsatta arbetet med hållbarhetsmålen. 
 
Däremot anser vi att nämnden erbjöds att för kort tid för en noggrann 
genomgång i våra politiska fora. 
 
Samtidigt saknar vi en genomarbetad konsekvensanalys från förvaltningen, 
men vi vill inte hindra utvecklingen av denna viktiga process, varför vi stöder att 
kultur- och fritidsnämnden ställer sig positiv till målen och förvaltningens 
remissvar. 
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